
J E G Y Z � K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testületének 2005. október 24-én 
megtartott ülésér�l. 
 
Jelen vannak: A polgármester, a jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív 
alapján. 
 
Benkó István: Köszöntötte a testületi ülésen megjelenteket. László Ferenc jelezte késését, 
Lukács István pedig jelezte, hogy nem tud résztvenni a testületi ülésen. A határozatképesség 
megállapítása után az ülést megnyitotta. Javasolta Kiss Tamást jegyz�könyv hitelesít�nek 
megválasztani. 
 
Kiss Tamás nem tudta vállalni a jegyz�könyv hitelesítést. 
 
Benkó István: Lányi Györgyöt javasolta jegyz�könyv hitelesít�nek megválasztani. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal Lányi Györgyöt jegyz�könyv 
hitelesít�nek megválasztotta.  
 
(Farkas Ferenc és Nagy László települési képvisel�k megérkeztek a testületi ülésre.) 
 
Benkó István: A képvisel�k megkapták a lejárt határidej� határozatok végrehajtásával 
kapcsolatos jelentést. Kérte, hogy tegyék fel kérdéseiket, mondják el észrevételeiket a 
beszámolóval kapcsolatban. 
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona, Kecser István, Nagy László, Benkó István 
 
(Szücsi Csaba megérkezett a testületi ülésre.) 
 
Benkó István: Javaslom elfogadásra, hogy módosítsuk a 237/2005. (IX.26.) sz. határozatát, 
azzal, hogy nem két országos napilapban, hanem az Ügyvédi Kamara lapjában tegyük közzé 
az önkormányzat teljes kör� jogi képviseletének ellátását. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

257/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete módosítja 237/2005. (IX.26.) sz. 
határozatát az alábbiak szerint: 
 
Ügyvédi Kamara lapjában meghirdeti 2006. január 01. napjától Sülysáp Nagyközségi 
Önkormányzat teljes kör� jogi képviseletét.  
 
Határid�: 2005. november 15. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
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További hozzászólók: Lányi György, Gulyásné dr. Gál Ilona, Benkó István, Csanádi Gábor 
 
Benkó István: Javaslom elfogadásra a lejárt határidej� határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolót. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal elfogadta a lejárt határidej� határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót. 
 
További hozzászólók: Horinka László, Gulyásné dr. Gál Ilona 
 
Benkó István: Javaslatot tett a meghívóban szerepl� napirendek tárgyalására.  
 
A képvisel�-testület a napirendi javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1./ A külterületek helyzetér�l szóló tájékoztató megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Településfejlesztési Bizottság elnöke 
 
2./ A nagyközség tömegközlekedésének helyzetér�l szóló tájékoztató megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Településfejlesztési Bizottság elnöke 
   Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke 
 
3./ Az Önkormányzati Híradó Szerkeszt� Bizottságának beszámolójának megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Szerkeszt� Bizottság elnöke 
 
4./ Egyebek: 
 
 a./ Elektronikus ügyintézésr�l történ� döntés. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
 b./ Bels� ellen�rzési terv elfogadása. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
 c./ A temet� rendjének szabályozásáról szóló rendelet megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
 d./ Mátyás király úti tagóvodával kapcsolatos kérdés megvitatása. 
 
 El�adó:  Településfejlesztési Bizottság elnöke 
   Pénzügyi Bizottság elnöke 
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 e./ Képvisel�i indítvány megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Cseri Péter települési képvisel� 
   Horinka László települési képvisel� 
   Kecser István települési képvisel� 
 
I. NAPIRENDI PONT: 

 
A külterületek helyzetér�l szóló tájékoztató megtárgyalása. 
 
Benkó István: A képvisel�k Kecser István írásos el�terjesztését megkapták. Megkérem 
Kecser Istvánt tegye meg szóbeli kiegészítését a napirenddel kapcsolatban.  
 
Kecser István: Elmondta szóbeli kiegészítését a napirenddel kapcsolatban.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Csanádi Gábor 
 
Benkó István: Javaslom a  képvisel�-testületnek elfogadásra a külterületek helyzetér�l szóló 
tájékoztatót. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10  igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

258/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
külterületek helyzetér�l szóló tájékoztatót.  
 
Meghatározza, hogy a 2006. évi munkaterv készítésekor a napirend tárgyalását nem kívánja 
munkatervben benne hagyni.  
 
Határid�: 2005. október 24.  
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Kecser István Településfejlesztési Bizottság elnöke 
 
II. NAPIRENDI PONT: 
 
A nagyközség tömegközlekedésének helyzetér�l szóló tájékoztató megtárgyalása.  
 
Benkó István: Megkérte a napirendi pont el�adóit a napirend ismertetésére.  
 
Kecser  István: Tájékoztatta a testületet, hogy a tömegközlekedésr�l szóló tájékoztató 
munkatervb�l való kihagyását is javasolja. 
 
Cseri Péter: Ismertette tájékoztatását az iskolabusszal kapcsolatban.   
 
Hozzászólók:  Kiss Tamás, Benkó István, Cseri Péter, Lányi György, Horinka László 
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Benkó István: Ki fogadja el Kecser István javaslatát, hogy a következ� évi munkatervben ne 
szerepeltessük a nagyközség tömegközlekedésének helyzetér�l szóló tájékoztatót? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

259/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a nagyközség tömegközlekedésének 
helyzetér�l szóló tájékoztatót a 2006. évi munkatervben nem kívánja szerepeltetni. 
 
Határid�: 2005. október 24. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Benkó István: Ismertette az iskolabusz megállóra érkezett árajánlatot.  
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Benkó István, Cseri Péter, Kecser István, Lányi György, Gulyásné 
dr. Gál Ilona, Horinka László 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy vegyük fel a kapcsolatot a VOLÁNBUSZ Rt-vel az 
ideiglenes iskolabusz járattal kapcsolatban. Amennyiben nem lehetséges ideiglenes 
buszmegállókkal megoldani, akkor kérjünk cégekt�l árajánlatokat? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

260/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megbízza a polgármestert, hogy 
vegye fel a kapcsolatot a VOLÁNBUSZ Rt-vel iskolabusz indításával, illetve ideiglenes 
buszmegállók kérdésével kapcsolatban. 
 
Amennyiben az iskolabusz járat beindítása ideiglenes buszmegállók kiépítésével nem 
lehetséges, úgy árajánlatok bekérését határozza meg. 
 
Határid�: 2005. november hó 25. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
III. NAPIRENDI PONT: 
 
Az Önkormányzati Híradó Szerkeszt� Bizottságának beszámolójának megtárgyalása. 
 
Benkó István: Az írásos el�terjesztést a képvisel�k megkapták. Kérem, mondják el 
észrevételeiket a beszámolóval kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, észrevétel, javaslom 
a beszámoló elfogadását. 
 



 5 

A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

261/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta az 
Önkormányzati Híradó Szerkeszt� Bizottságának beszámolóját. 
 
Határid�: 2005. október 24. 
 
Felel�s: Palásty István 
   Szerkeszt� Bizottság elnöke 
 
Egyebek a./ 
 
Elektronikus ügyintézésr�l történ� döntés. 
 
Benkó István: Felkérte a jegyz�asszonyt a napirendi pont el�terjesztésére.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a képvisel�-testülettel a közigazgatási hatósági eljárásban 
az elektronikus ügyintézésr�l szóló rendelet megalkotásának szükségességét. 
 
Hozzászólók: Csanádi Gábor, Gulyásné dr. Gál Ilona, Kecser István 
 
Benkó István: Javaslom elfogadásra a közigazgatási hatósági eljárásban az elektronikus 
ügyintézésr�l  szóló rendeletet. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta 12/2005. (X.24.) sz. rendeletét 

a közigazgatási hatósági eljárásban az elektronikus ügyintézésr�l. 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat képvisel�-testületének 

12/2004. (X.24.) számú rendelete 
a közigazgatási hatósági eljárásban az elektronikus ügyintézésr�l 

 
A közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi CXL. 
Törvény 160. §-ának (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a képvisel�-testület a 
következ�ket rendeli el. 
 

1. §.   
 

A közigazgatási hatósági eljárás során az ügyek elektronikus úton nem intézhet�k.  
 

2. §. 
 
Ez a rendelet 2005. november 01. napján lép hatályba.  
 
Egyebek b./ 
 
Bels� ellen�rzési terv elfogadása. 
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Benkó István: Megkérte a jegyz�asszonyt a napirendi pont el�terjesztésére. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a képvisel�-testülettel a bels� ellen�rzési tervvel 
kapcsolatban szükséges tudnivalókat. 
 
Hozzászólók: Benkó István, Gulyásné dr. Gál Ilona, Kiss Tamás, Kecser István, Csanádi 
Gábor, Cseri Péter 
 
Benkó István: Javaslom elfogadásra a bels� ellen�rzési tervet. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

262/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete 2005. évre az alábbi bels� 
ellen�rzési tervet hagyta jóvá: 
 
Ellen�rzend� Intézmény:  Ellen�rzés tárgya  Ellen�rzött id�szak 
 
Móra Ferenc Általános Iskola Helyettesítés és túlóra  elren-  2004/2005 
és tagintézménye   delésének és elszámolásának  tanév 
Szent István Általános Iskola  szabályszer�sége és indokolt- 
Összevont Napköziotthonos  sága 
Óvoda      
 
     Jellemz� mutatószámok Éves ktv Bér el�i. 
Intézményi adatok  tan.létsz.      tan.csop.     alk. Létsz.    e. Ft      e.Ft 
Móra Ferenc Általános  
Iskola és tagintézménye 521    52 191,2  122,5 
Szent István Általános 
Iskola    253    22   82,1    51 
Összevont Napköziotthonos 
Óvoda    281    39 110    72,7 
 
Határid�: 2005. december 30. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Egyebek c./ 
 
A temet� rendjének szabályozásáról szóló rendelet megtárgyalása. 
 
Benkó István: Megkérte a jegyz�asszonyt a napirendi pont ismertetésére.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a képvisel�-testülettel a temet�k rendjének szabályozásáról 
szóló rendelettel kapcsolatos tudnivalókat. 
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Kecser István, Gulyásné dr. Gál Ilona, Farkas Ferenc, Benkó 
István, Lányi György, Cseri Péter, Csanádi Gábor, Horinka László 
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Benkó István: Javaslom elfogadásra, hogy a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi 
Bizottság vizsgálja át a temet� rendjének szabályozásáról szóló rendeletet, annak szabályossá 
tételére tegyen javaslatot, illetve kérjünk állásfoglalást a Pest megyei Közigazgatási Hivataltól 
az üzemeltetés vonatkozásában. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

263/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megbízza a Településfejlesztési 
Bizottságot és a Pénzügyi Bizottságot a temet� rendjének szabályozásáról szóló rendelet 
vizsgálatával.  
 
Megbízza a jegyz�asszonyt, hogy kérjen állásfoglalást a Pest megyei Közigazgatási Hivataltól 
a temet� üzemeltetésének szabályszer�ségének vonatkozásában. 
 
Határid�: 2005. november hó  30. 
 
Felel�s: Településfejlesztési Bizottság elnöke 
   Pénzügyi Bizottság elnöke 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Egyebek d./ 
 
Mátyás király úti tagóvodával kapcsolatos kérdés megvitatása. 
 
Benkó István: A Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság a napirenddel 
kapcsolatos kérdéseket tárgyalta. Megkérte a bizottságok elnökeit a napirendi pont 
el�terjesztésére.  
 
Cseri Péter: Ismertette a képvisel�-testülettel a gyermeklétszám alakulásával kapcsolatos 
adatokat.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Cseri Péter, Horinka László, Csanádi Gábor, Kecser István 
 
Lányi György: Ha figyelembe vesszük, hogy a Mátyás király úti óvodára ráköltünk 8,5 millió 
Ft-ot, ami akár 10 millió Ft is lehet és ha a régi épületet eladnánk, azért kapnánk 10 millió Ft-
ot. Ha nem újítjuk fel az óvodát és eladjuk az épületet, akkor máris van 20 millió Ft-unk, 
amivel tudunk gazdálkodni. A Mátyás király úti épületet úgy sem tudjuk tovább fejleszteni. A 
kastélykertben gyönyör� környezetbe kerülhetne az óvoda. Egy csoportos óvoda építésére 
gondoltam. Itt fel lehetne újítani az orvosi rendel�t is. A kés�bbiek során, ha 
óvodafejlesztésre kerülne sor, erre ezen a területen lenne hely. Az igaz, hogy a kastélyhoz 
kellene alakítani az épületet, de mégis át kellene gondolni, amennyiben szeretnénk régióvá 
válni, pl. ha bölcsödébe idehordhatnák a gyerekeket Kókáról, Úriból stb. Gondoljuk végig a 
15-20 évet. Javaslom, hogy próbáljunk abban gondolkodni, hogy egycsoportos óvodát a 
kastélykertbe építeni, orvosi rendel�t is meg lehetne építeni, utána pedig a területet rendezni 
lehetne.  
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További hozzászólók: Benkó István, Kecser István, Lányi György, Szücsi Csaba, Gulyásné 
dr. Gál Ilona 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy a 
Mátyás király úti tagóvoda kerüljön felújításra, korszer�sítésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 9 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

264/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Sülysáp, Mátyás király u. 7. szám 
alatt található tagóvoda épület felújítását, korszer�sítését határozza meg. 
 
Határid�: 2005. október hó 24. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
További hozzászólók: Benkó István, Horinka László, Nagy László, Cseri Péter, Kecser István, 
Gulyásné dr. Gál Ilona 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a kivitelezési munkálatok meghirdetésére az On-Line 
hirdet�ben kerüljön sor? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

265/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Mátyás király úti tagóvoda 
felújításának, korszer�sítésének kivitelezési munkálatainak elvégzésére pályázatot ír ki az On-
Line hirdet�ben. 
 
Határid�: 2005. október hó 25. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Egyebek e./ 
 
Képvisel�i indítvány megtárgyalása. 
 
Benkó István: A képvisel�i indítványt a képvisel�k írásban megkapták. Kérem tegyék fel 
kérdéseiket, mondják el észrevételeiket a napirenddel kapcsolatban. 
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona, Horinka László,  Kiss Tamás, Cseri Péter 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy 2005. november 14-ére rendkívüli testületi ülés kerüljön 
összehívásra? 
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A képvisel�-testület a javaslatot 8 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta. 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy 17,00 órakor legyen a rendkívüli testületi ülés? 
 
A képvisel�-testület 1 igen, 10 nem szavazati aránnyal a javaslatot elutasította. 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy 18,00 órakor legyen a rendkívüli testületi ülés? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 7 igen, 1 nem, 3 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

266/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete 2005. november 14-én 18,00 órai 
kezdettel rendkívüli testületi ülést hív össze a Faluszolga Kft-vel kapcsolatban felmerült 
kérdések megvitatására. 
 
Határid�: 2005. november 14. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Bejelentések: 
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet a sápi ravatalozó h�t�kamrájáról és gázellátásáról, 
valamint Losonczi Lajos emléktáblájának készítésér�l.  
 
Hozzászólók: Horinka László, Benkó István 
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet Szirtes Ádám emléktáblájáról. Felhívta a testület 
figyelmét, hogy foglalkozni kell a volt sápi véd� épületének lebontásával, ott parkoló és park 
kialakításával. A benzinkút mögötti járda építésére egy árajánlat érkezett, aminek tartalmáról 
tájékoztatta a testületet.  
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Benkó István, Horinka László, Cseri Péter, Csanádi Gábor 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a benzinkút mögötti járda építésére kérjünk árajánlatokat 
három variációra, aszfaltozásra, betonozásra és via-color lerakásra? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

267/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a benzinkút mögötti járda építésére 
árajánlatok kérését határozza meg három változatra, aszfaltozásra, betonozásra és via-color 
lerakására.  
 
Határid�: 2005. november 14. 
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Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Benkó István: Tájékoztatta a képvisel�-testületet a Polgármesteri Hivatal nyílászáróinak 
utólagos h�szigetelésére érkezett árajánlatról. Javasolta a testületnek az árajánlatnak 
megfelel�en a munka elvégzését. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 8 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

268/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Polgármesteri Hivatal 
nyílászáróinak utólagos h�szigetelési munkálatainak elvégzését határozza meg a beérkezett 
árajánlat alapján. 
 
Megbízza a polgármestert a munka elvégzésének megrendelésével.  
 
Határid�: 2005. november 15. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Benkó István: Tájékoztatta a képvisel�-testületet, hogy szelektív hulladékgy�jt�k 
elhelyezésére három helyet kell meghatározni.  
 
Hozzászólók: Szücsi Csaba, Kecser István, Benkó István, Cseri Péter, Csanádi Gábor, Lányi 
György, Farkas Ferenc 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy az egyik szelektív hulladékgy�jt� konténer a piac téren 
kerüljön elhelyezésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 8 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta. 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a második szelektív hulladékgy�jt� konténer a József Attila 
utcával szemben a vasút mellett kerüljön elhelyezésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 1 igen, 10 nem szavazati aránnyal elutasította.  
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a második szelektív hulladékgy�jt� konténer a sz�l�stelepi 
vasútállomásnál kerüljön elhelyezésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 7 igen, 4 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta. 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a második szelektív hulladékgy�jt� konténer a Szív utca 
végén kerüljön elhelyezésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 4 igen szavazattal elutasította. 
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Benkó István: A sápi részen a Kossuth téren javasolta elhelyezni a szelektív hulladékgy�jt� 
konténert. 
 
Hozzászólók: Lányi György, Szücsi Csaba, Kiss Tamás 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a harmadik szelektív hulladékgy�jt� konténer a Kossuth 
téren kerüljön elhelyezésre? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta. 
 

269/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete 3 db szelektív hulladékgy�jt� 
konténer elhelyezését a következ� helyekre határozza meg: 
 

- Sülysáp, Piac tér 
- Sülysáp, sz�l�stelepi állomás 
- Sülysáp, Kossuth tér 

 
Megbízza a polgármestert, hogy a helyszínek meghatározására vonatkozóan az illetékesek 
felé a tájékoztatást adja meg. 
 
Határid�: 2005. október 30. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Benkó István: Tájékoztatta a képvisel�-testületet az Alsó-Tápió meder kotrásának 
szükségességér�l.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Benkó István, Horinka László 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a költségvetés készítésekor térjünk vissza az Alsó-Tápió 
meder kotrásának kérdésére? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

270/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete az Alsó-Tápió meder kotrásának 
kérdésére a 2006. évi költségvetés készítésekor számba veszi. 
 
Határid�: 2006. február 15. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet, hogy a Polgármesteri Hivatalba egy f�t� létszám lenne 
szükséges, illetve a Polgármesteri Hivatal tet�szerkezetével kapcsolatos problémákról. 
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Ismertette a képvisel�-testülettel az adóer� képességgel kapcsolatos problémákat. Hiába 1 % 
nálunk az ipar�zési adó mértéke, amikor központilag 1,4 % van el�írva, ami emeli a mi 
adóalapunkat és hiába adunk kedvezményt, ezt nem veszik figyelembe. 39 millió Ft elvonásra 
újra számíthatunk. Azt még nem tudjuk, hogy a következ� id�szakban mi történik ezzel az 
adónemmel. Állítólag 2007-ig élni fog. El kell gondolkodni a probléma megoldásán a 
Pénzügyi Bizottságnak, pénzügyi csoportnak. Temet�k bekerítésének problémájáról mondta 
el véleményét. Tájékoztatta a képvisel�-testületet Péterib�l, Szászik Károly úrtól érkezett 
levélr�l a Junior Vendéglátó-ipari Rt. ajánlatáról.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Benkó István, Cseri Péter, Csanádi Gábor, Kiss Tamás 
 
Benkó István: Ki ért egyet azzal, hogy válaszként írjuk meg, hogy konkrét igényr�l nem 
tudunk nyilatkozni, valamint megírjuk, hogy 600 adagot f�z� konyha m�ködik jelenleg is a 
nagyközségben? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

271/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Junior Vendéglátó-ipari Rt-vel 
kapcsolatban érkezett levélre olyan válasz megírását javasolja, mi szerint jelenleg konkrét 
igényr�l nem tud nyilatkozni, 600 adagot f�z� jelenleg is m�köd� konyhával rendelkezik. 
 
Határid�: 2005. november 15. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet a konyha részére vásárolt 5 db 5 literes, 5 db 10 literes 
duplafalú ételtermosz és süt� megvásárlásáról. Kérem a képvisel�-testület utólagos 
hozzájárulását a vásárláshoz. 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

272/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete hozzájárul 5 db 5 literes, 5 db 10 
literes duplafalú ételtermosz, valamint süt� megvásárlásához a Központi Konyha részére. 
 
Határid�: 2005. október 24. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet a szennyvízberuházásra vonatkozó hitel felvételi 
szerz�dés ünnepélyes aláírásának id�pontjáról.  
 
Hozzászólók: Szücsi Csaba, Benkó István 
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Benkó István: Javasolta a képvisel�-testületnek pályázatíró szakemberekkel kapcsolatfelvétel 
megfontolását.  
 
Cseri Péter: Javasolta a testületnek mikuláscsomagok megvásárlását 1.000.- Ft/csomag 
értékben.  
 
Benkó István: Ki fogadja el az elhangzott javaslatot a mikuláscsomagok megvásárlására 
vonatkozóan? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

273/2005. (X.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete az oktatási, nevelési intézményekbe 
járó gyermekek részére mikuláscsomag vásárlását határozza meg 1.000.- Ft/csomag értékben. 
 
Határid�: 2005. december 05. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Cseri Péter: Javaslatot tett arra vonatkozóan, hogy az Ügyrendi Bizottság tárgyalja meg, hogy 
a bejelentések között megtárgyalt, pénzügyi vonatkozású kérdésekre legkés�bb az ülés el�tti 
napon egy-két soros írásos tájékoztatást kapjanak a képvisel�k.  
 
Hozzászólók: Nagy László, Cseri Péter 
 
Szücsi Csaba: Tájékoztatást kért az OTP Bankautomata kihelyezésének helyzetér�l? 
 
Benkó István: Választ adott az OTP Bankautomata kihelyezésével kapcsolatos kérdésre.  
 
Horinka László: Felkérte a jegyz�asszonyt, hogy a 2005. november 14-én megtartásra kerül� 
rendkívüli testületi ülésre az Élettér Alapítványtól érkezett el�terjesztés kerüljön kiküldésre, 
illetve az ülésen megtárgyalásra.  
 
Benkó István: Megköszönte a megjelenést, aktivitást és az ülést berekesztette. 
 
Sülysáp, 2005. november 03. 
 
 
Benkó István        Gulyásné dr. Gál Ilona 
Polgármester          jegyz� 
 
 
 
        Lányi György 
        Jkv. hitelesít� 


